
國立中興大學法政學院博士班獎學金 

申請及續領需繳交之資料及電子檔案格式規定 

一、申請者: 

申請國科會、教育部獎學金之博士生，於規定期限將申請資料提交國際政治研究所，彙

整提供法政學院進行初審。 

繳交資料: (以下為國科會獎學金規定表格，教育部獎學金另依據校公告提供) 

1. 紙本正本一份 

A.申請表。 

B.碩士(含以上)歷年成績單。 

C.博士研究計畫（含參考文獻，限 10頁，不限中英文），超過所定頁數者，全份不

予審查。 

D.其他有助審查資料。 

2. 電子檔案 1份(下圖為範例): 

以下各檔案請合併為一份電子檔案，檔案名稱為學號+姓名，電子檔案必須有頁面書

籤，方便審查委員點閱資料。 

   A.申請表。 

   B.碩士(含以上)歷年成績單。 

C.博士研究計畫（含參考文獻，限 10頁，不限中英文），超過所定頁數者，全份不

予審查。 

   D.其他有助審查資料。 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

二、續領者 

每年依據法政學院院辦通知(預計 6月底)將以下資料交給院辦，以利 7月可以完成結案

報告與獎學金續領作業。 

1. 紙本正本 1份: 

   (1)國立中興大學法政學院博士班獎學金續領資格自我檢核表(院網站下載) 

   (2)國科會定期評量報告表或教育部書面評量報告表(依據獎學金規定表格) 

2. 電子檔案 1份(下圖為範例): 

以下各檔案請合併為一份電子檔案，檔案名稱為學號+姓名，電子檔案必須有頁面書

籤，方便審查委員點閱資料。 

(1)國立中興大學法政學院博士班獎學金續領資格自我檢核表 

 (2)國科會定期評量報告表或教育部書面評量報告表(依據獎學金規定表格) 

 (3)依序放置佐證資料 

 

 

 

 



National Chung Hsing UniversityCollege of Law and Politics  

Ph.D. Program Scholarship – Application and Renewal Submission Guidelines 

I. For New Applicants 

Ph.D. students applying for NSTC or Ministry of Education scholarships must submit the 
required documents within the designated deadline to the Graduate Institute of International 
Politics. The institute will compile and forward the materials to the College of Law and Politics 
for preliminary review. 

Required Submission Materials: 

Hard Copy (1 original set): 
A. Application form 
B. Academic transcripts for all graduate-level (master’s and above) studies 
C. Ph.D. research proposal (including references; maximum 10 pages; submissions 
exceeding the page limit will not be reviewed; English or Chinese accepted) 
D. Other supporting materials helpful for the review process 

Electronic File (1 set): 

Please combine all documents into a single PDF file. The file name must follow the format: 
StudentID_FullName. The file must include bookmarks for each section to facilitate review. 

• A. Application form 
• B. Academic transcripts for all graduate-level (master’s and above) studies 
• C. Ph.D. research proposal (including references; maximum 10 pages; English or 

Chinese accepted) 
• D. Other supporting materials helpful for the review process 

 

II. For Scholarship Renewal Applicants 

Every year, students must submit the following documents to the College Office in accordance 
with the official notice (usually issued by the end of June) to ensure completion of final reports 
and renewal procedures in July. 

Required Submission Materials: 

Hard Copy (1 original set): 



1. Self-Assessment Checklist for Scholarship Renewal Eligibility (downloadable from the 
College website) 

2. NSTC Periodic Evaluation Form or Ministry of Education Written Evaluation Form (as 
required by each scholarship) 

Electronic File (1 set): 

Please combine all documents into a single PDF file. The file name must follow the format: 
StudentID_FullName. The file must include bookmarks for each section to facilitate review. 

1. Self-Assessment Checklist for Scholarship Renewal Eligibility 
2. NSTC Periodic Evaluation Form or Ministry of Education Written Evaluation Form 
3. Supporting documents arranged in sequence 

 

【In case of any dispute, the explanation should be based in the Chinese version.】 
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